

WARRANT AGAINST A WITNESS
FOR CONTEMPT OF SUMMONS

(Coroners Act, R.S.N.B. 1973, c.C-23, s.14)

Province of New Brunswick

TO: Any Peace Officer in the Province of New Brunswick:

WHEREAS of was summoned to appear and be examined and give evidence before me concerning the death of ;

AND WHEREAS the summons was served personally on on the day of , 20.....;

AND WHEREAS the said failed to appear at the time and place specified in said summons;

I command you to apprehend the said and bring him before me at without delay that he may be dealt with according to law; and this is your warrant for so doing.

Given under my hand this day of 20.....

.....
Coroner

MANDAT D'APPREHENSION
POUR OUTRAGE

(Loi sur les coroners, L.R.N.-B., 1973, chap.C-23, art.14)

Province du Nouveau-Brunswick

À tout agent de la paix de la province du Nouveau-Brunswick

Attendu que de a été cité(e) à comparaître afin d'être interrogé(e) et témoigner devant moi sur le décès de ;

Attendu que l'assignation à témoin a été signifiée personnellement à le 20.....;

Attendu que ledit (ladite) ne s'est pas présenté(e) à l'heure et à l'endroit indiqués dans l'assignation à témoin;

Je vous enjoins d'apprehender ledit (ladite) et de l'amener devant moi à sans délai pour qu'il(elle) soit traité(e) selon la loi, les présentes constituant une autorisation suffisante.

Revêtu de ma signature le 20.....

.....
Coroner